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	Design Thinking, Agile User Centred Innovation and Strategic Advantages
A lecture at TU Berlin
Uwe Weinreich
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	Design Dash - deutsche Version
Das Design Dash ermöglichst eine schnelle Einführung in Design Thinking innerhalb einer Stunde. Es ist gut strukturiert und führt die Teilnehmer*innen durch alle Prozessstufen. Danke an Molly Wilson und das gesamte Team dafür, dass ihr dieses Werkzeug erstellt und frei verfügbar gemacht habt.
Molly Wilson and Team
	Download
	

	

	Begeistern! Das Praxishandbuch für agile Innovation - Auszug
Dies ist nur eine Vorschau auf die einzelnen Kapitel des Buches
Weinreich U, Bleuel F, Klos K, Konetzke M, Bleuel C, Kunz R
	Download
	

	

	CoObeya Open Innovation Canvas
Ein Tool zur Planung und Visualisierung von Open Innovation und CoCreation Projekten

	Download
	

	

	Design Thinking: Grundlagen und Praxis erfolgreicher Innovation
Design Thinking ist innerhalb weniger Jahre zum Quasi-Standard für die Entwicklung neuer Produkte und (digitaler) Services geworden. Diese Präsentation gibt einen kurz gefassten Einblick.
Uwe Weinreich, Flavia Bleuel
	Download
	

	

	CoObeya Innovation Toolkit
Basis Edition - Deutsch
Ein Werkzeugkasten für agile Innovation und Transformation mit 70 Methodenkarten für Design Thinking, Business Experimente, Lean Startup, Strategieentwicklung, Business Model Generation
ISBN: 978-3-9819147-3-3
Kostenloser Download
Bleuel, Weinreich, Puget
	Download
	

	

	CoObeya Design Thinking Toolkit
Basic Edition - Deutsch
Ein Werkzeugkasten für Design Thinking Workshops mit 47 Methodenkarten. 
ISBN: 978-3-9819147-4-0
Kostenloser Download
Bleuel, Weinreich, Puget
	Download
	

	

	Beteiligten- und Kommunikationsplan
PDF für den Ausdruck eines Beteiligten- und Kommunikationsplans (einer Stakeholder-Map)
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Stromkunden-Typologie - Werteorientierte Markenführung im Strommarkt
Ergebnisse der Semiometrie-Studie über Kundentypen im Energiemarkt und wie sie typgerecht angesprochen werden können (Dezember 2016)
Kantar TNS, CoObeya.net
	Download
	

	

	Scrumboard - Visuelles Projektmanagement im Team leicht gemacht
Ein einfaches Scrumboard zum Ausdrucken in zwei Varianten: Variante 1: Eine Seite zum Ausdruck auf A0. Variante 2: Extra großes Scrumboard verteilt auf drei Seiten zum Ausdruck auf A0
CoObeya
	Download
	

	

	HPS-Matrix
Ein Werkzeug aus der Lean Digitization Toolbox, mit dem es schnell und übersichtlich möglich ist, die humanen (H), produkt- (P) und servicebezogenen (S) Funktionsaspekte eines digitalen Systems oder eines API zu skizzieren. Beschreibung unter https://lean-digitization.com/de/tools/hpsmatrix/
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Kurzdarstellung der Innovationsmethode "Design Thinking"
Kaum eine andere Methode hat in den letzten Jahren so sehr das Entwickeln von Innovationen verändert, wie Design Thinking. Durch hohe Kundennähe und systematisches Vorgehen entstehen Lösungen, die Kunden begeistern.
Flavia Bleuel, Uwe Weinreich
	Download
	

	

	CoObeya Experiment Board (deutsch)
Die deutsche Version eines Tools zur Visualisierung von Business Experimenten in Innovationsphasen 
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Beteiligten- und Kommunikationsplan
Excel-Vorlage für die Erstellung eines Beteiligten- und Kommunikationsplans (einer Stakeholder-Map)
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Kulturentwicklungsmatrix
Tool zur Unterstützung des Change-Managements und des kulturellen Wandels.
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Design Dash - Facilitator's Guide (English)
This is the Facilitator's Guide that helps you to facilitate a Design Dash session. Download it along with one of the versions for participants. Thanks to Molly Wilson and the whole team for creating this tool and making it available.
Molly Wilson and Team
	Download
	

	

	Design Dash - Chinese Version
The Design Dash enables a quick introduction to Design Thinking within an hour. It is well structured and guides participants through all steps of the process. Thanks to Molly Wilson and the whole team for creating this tool and making it available.
Molly Wilson and Team
	Download
	

	

	Design Dash - English Version
The Design Dash enables a quick introduction to Design Thinking within an hour. It is well structured and guides participants through all steps of the process. Thanks to Molly Wilson and the whole team for creating this tool and making it available.
Molly Wilson and Team
	Download
	

	

	SAP "Scenes" Storyboard Toolkit
An inspiring take away from a visit at the SAP AppHaus in Palo Alto, we would like to share with you. Thanks to Eliad Goldwasser!
"Scenes" is a storyboard method and tool intended to help design and business professionals to focus on their ideas instead of their drawing skills when creating stories
SAP SE (Licensed under Creative Commons Attribution Non-Commercial Share Alike License 4.0 International)
	Download
	

	

	CoObeya Innovation Toolkit
Basic Edition - English
A toolkit for agile innovation and transformation containing 70 method cards for Design Thinking, Business Experiments, Lean Startup, Strategy Development and Business Model Generation
ISBN: 978-3-9819147-2-6
Free download
Bleuel, Weinreich, Puget
	Download
	

	

	CoObeya Design Thinking Toolkit
Basic Edition - English
A toolkit for Design Thinking workshops containing 47 method cards. 
ISBN: 978-3-9819147-5-7
Free Download
Bleuel, Weinreich, Puget
	Download
	

	

	Culture Development Map (multilingual: en, de, fr, es)
Outline the cultural development of a company during a cultural change

	Download
	

	

	Stakeholder Map (multilingual: en, de, fr, es)
Generate an overview of your stakeholders and plan your communication

	Download
	

	

	Poster: Customer Segmentation (multilingual: en, de, fr es)
Identify promising customer segments.

	Download
	

	

	CoObeya Experiment Board (multilingual)
Multilingual version of a tool for visualization of business experiments during innovation processes (English, French, Spanish, German)
CoObeya
	Download
	

	

	CoObeya Brainstorming Poster: Rules and Methods (multilingual)
This poster is a reminder of brainstorming rules and selected methods during Design Thinking workshops with international teams. Languages: Englisch, French, Spanish and German.

	Download
	

	

	Poster: Discovering Users and Customers (multilingual)
A multilingual poster (English, French, Spanish, German) for Design Thinking Workshops with international teams. Contains: extreme user selection, discovering needs (ask, observe, immerse,  test), aspects of insights and customer segmentation
CoObeya
	Download
	

	

	CoObeya - Principles of Design Thinking - Multilingual Poster
This poster can be used in Design Thinking workshops with international teams. It shows the elements (diverse team, variable space, iterative process), the process in detail and the innovation sweet spot in the overlap of desirability, viability and feasiblility. Languages: Englisch, French, Spanish and German.

	Download
	

	

	Adobe Kickbox
Zip-Archiv mit den Adobe Kickbox Materialien. Lizenz: CC BY SA 4.0 international
Mark Randall (Adobe)
	Download
	

	

	Template: Excel Burndown Chart Generator
Tiny and versatile Excel template to generate burndown charts for Scrum projects
CoObeya
	Download
	

	

	Disrupt Necessities Enable Other's Businesses
Article on Wired: Innovation insights from a customer and network oriented point of view. What turns an innovation into a disruptive innovation is still not completely settled. Disrupting necessities and enabling other's businesses seem to be characteristics that can indicate market success.
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	CoObeya Experiment Board (English)
English version of a tool for visualization of business experiments during innovation processes 
Uwe Weinreich
	Download
	

	

	Stakeholder Map and Communication Plan
A simple and straightforward excel template for mapping stakeholders and planning communications with them during a change process
Uwe Weinreich
	Download
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